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Priprave na 9. kongres ZSS 
in 8. kongres ZSJ

V posamezni občini naj bi med 
članstvom organizirali tudi tekmo
vanja v pripravah na kongres, de
nimo:

— za izboljšanje produktivnosti de
la,

— za izboljšanje delovne discipli
ne,

— za zmanjšanje izostankov z de
la,

— za urejanje samoupravnih aktov,
— za oživljanje kulture in poveče

vanje množičnosti v tedesni kul
turi itd.

9. kongres 
zveze 
sindikatov 
Slovenije

Bila je lepa sončna sobota v 
septembru.

Z veliko željo v srcih in sijočih 
oči smo ta dan pričalkovali naj- 
dražjega gosta, tovariša Tita.

Ne le pri nas v Domžalah, na 
Viru, v Dobu, povsod, kjer je bil 
tovariš Tito, je bila mladost, sreča, 
smeh, rože, vzkliki 
TITO — NAŠ SI — RADI TE IMA
MO!

Stopedesetletnica 
tekstilne industrije 
na slovenskem

Ajdovščina je v zadnjem polet
nem tednu gostila delegacije te
kstilcev vse Slovenije ob visokem 
jubileju njihove tekstilne tovarne. 
V prijetnem sončnem vremenu je 
bila delegacija TOSAME z direk
torjem na čelu deležna gostoljub
ja primorcev že takoj pri ogledu 
razstave. V kulturnem domu, kjer 
je bila razstava so obiskovalcem 
pripeli rdeč nagelj in — značko.

Prikaz razvoja tekstila ter raz
stavo izdelkov slovenskih tekstilnih 
tovarn, je obogatil še prikaz de
javnosti partizanskih konfekcijskih 
delavnic. Posebno zanimivo je bi
lo tikanje na starih lesenih statvah, 
ki so bile tudi skupaj z mladim 
tkalcem del razstave. Prav pride
lovanje lanu, predelava in tkanje, 
ki je bilo od davnih časov razšir
jeno v okolici, je v tem, včasih 
revnem kraju pogojevalo postavi
tev tovarne.

Na dvorišču postavljen železni 
kolovrat, ki ga je slavno kot se

(nadaljevanje na 4. strani)
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Razprava o samoupravni organiziranosti
v Tosami gre

14. septembra 1978 je bila raz
širjena seja družbenopolitičnega ak
tiva! Tosame, na kateri se je ob 
ravnavalo ocenitev možnosti za na- 
daljni postopek samoupravne orga
niziranosti v delovni organizaciji 
Tosama.

Sejo je vodilo delovno predsed 
stvo v sestavi:
Avbelj Julijana — OOZSMS 
Rozamn Štefan — KOOS 
Arnuš Franc — OOZK 
Bajec Slavko — predsednik komi
sije za samoupravno organiziranost

Po uvodni besedi delavnega 
predsednika tov. Franca Arnuša, 
so predsedniki 10 OOS poročali o 
poiteku razprave v svojih sredinah 
in stališčih OOS do nadaljnjega po
stopka samoupravne organiziranos
ti.

IO OOS DSSS: Rozman Štefan 
je poročal, da je razprava v IO 
OOS DSSS v redu potekala in je 
stališče sindikata naslednje: »Sma
tramo, da politična situacija v 
OZD Tosama še ni zrela za nadalj- 
no samoupravno organiziranost, še 
vedno je veliko nejasnih vprašanj 
in predlagamo, da se akcija prip
rav nadaljuje vse do stopnje, ko 
bomo dobili odgovore na vsa orga
nizacij sika vprašanja.«

IO OOS Filtri: Kočar Peter je 
poročal, da pri filtrih niso imeli 
možnosti sklica OOS, vendar je 
pri delavcih prisoten strah pred 
povečanjem režijske delovne sile, v 
materialih pa še vedno niso naka
zane vse rešitve, ki bi pripomogle 
lažji odločiti »za« na referendu
mu.

IO OOS Saniteta II: Kerč Hele
na: »Smatramo, da situacija v na
ši OOS ni zrela za nadaljmo samou
pravno organiziranost in referen
dum sigurno ne bi uspel. Tudi pri 
nas se ljudje sprašujejo v kolikš
ni meri se bo povečala režijska de
lovna sila.«

IO OOS Saniteta I: Kosmač Al
bina: »Za tako pomemben korak 
kot je nadaljna samoupravna orga
niziranost v delovni organizaciji To
sama, smatramo, v naši OOS, da 
je potrebno temeljitejša analiza, ki 
bi dala odgovore tudi na organiza
cijska vprašanja. Ocenjujemo, da 
tudi pri nas referendum ne bi us
pel.«

IO OOS Tkalnica: Kuhar Dani
ca: »V razpravi se je pokazalo še 
veliko nejasnih stvari in predno bi 
se odločil za nadaijno samoupra
vno organiziranost, bi bilo potreb
no še veliko bolje informirati de
lavce o vseh opraašnjih.

naprej
V razpravo se je vključil tov. 

Bajec Slavko — predsednik komisi
je za samoupravno organiziranje 
in povedal:

»Kdmisija za samoupravno orga
niziranost, katero je imenoval SDS 
na 25. redni seji, 31. marca 1978, 
je imela nalogo proučiti možnost 
nadaljnjega samoupravnega organi
ziranja v TOZD Saniteti in DSSS. 
Komisija je pripravila analizo ka
kor je v Zakonu o združenem de
lu nakazano. Strokovna analiza u- 
gotavlja, da so v delovni organiza
ciji Tosama dani pogoji za formi
ranje več TOZD. Strokovna anali
za vsebuje vse potrebne elemente, 
kateri prispevajo k lažji odločitvi, 
odnosno na osnovi katerih je mož
na odločitev delovnih ljudi v To
sami za nadaijno samoupravno or
ganiziranost. Komisija se je pogla
bljala tudi v manj pomembne di
leme in vprašanja o pogojih za for
miranje temeljnih organizacij in 
ugotovila, da niso bistvenega pome
na in da ne bi vplivali negativno 
za nadaljni razvoj.

Akcija o nadaljni samoupravni 
organiziranosti v Tosami je zasno
vana na družbenopolitičnem polo
žaju delovnih ljudi in temelji na 
prostovoljni odločitvi večine delav
cev. Pri tem pa ni misliti na kakr
šnokoli prisilo občinslkih družbeno
političnih organizacij, temveč je to 
nadaljevanje uresničevanja Zakona 
o združenem delu in ustavnih do
kumentov ter dejanskega stanja 
tehničnega in tehnološkega razvoja, 
ki terjajo tudi vzporedno samou
pravno organiziranost.

Zakaj je v Tosami potrebno or
ganizirati več temeljnih organiza
cij? Odgovor na to vprašanje je bil 
napisan v našem glasilu v mese
cih juniju in juliju. Poudarjam, da 
je Tosama s svojim tehničnim in 
tehnološkim razvojem, velikosti 
zabkroženih celot, prišla do take 
stopnje, kjer je nujno potrebna 
sprememba dosedanje samouprav
ne organiziranosti. Informiranje,

Delegat na X.
V letu kongresov so na vrsti 

tudi mladi. 10. kongres Socialistič
ne mladine Slovenije se bo odivijal 
v Novi Gorici od 12. do 14. Oktob
ra 1978.

Med mnogimi mladinci in mla
dinkami bo ddlegat iz Domžal tu
di naš sodelavec Franci Arnuš.

Že v prejšnji številki Tosame 
smo napovedali pogovor z njim in 
obljubo izpolnjujemo.

samoupravljanje, odločanje je pot
rebno približati delavcu. Nadalje je 
nujno potrebno vskladiti dohodkov
ne odnose v samih temeljnih orga
nizacijah in v DSSS, kar do sedaj 
ni urejeno.

Prepričan sem, da se bomo 
kljub trenutni negodni politični si
tuaciji v Tosami v bližnji prihod- 
noslti samoupravno organizirali, kaj
ti le tako bomo uspeli uspešno po
slovati in zadržati dobro ime in 
standard, ki ga imamo.«

Tov. Juhant Franc meni, da je 
bistveno na negativno situacijo vpli
val nerešen problem nagrajevanja 
v Tosami, strah v kadrovskih in 
strokovnih problemih. Potrebna bi 
bila še temeljitejša analiza, ki bi 
v bistvu dala jasno sliko in garan
cijo za Uspešno poslovanje posa
mezne temeljne organizacije. Ana
liza bi morala vsebovati že plan 
dela posameznega TOZD.

Tov. Danica Merkužič: »Že pred 
leti, ko smo formirali delovne eno
te, smo mleli veliko bolje pripra
vljene analize o poslovanju posa
mezne delovne enote, mislim, da bi 
morala vse te podrobnosti vsebo
vati tudi analiza o pogojih za us
tanovitev novih temeljnih organiza
cij.«

Tov. Helena Breznik: »Veliko 
bolje bi bilo, če bi analiza vsebo
vala variantne predloge. Iz te ana
lize nihče ne ve zakaj ravno toliko 
TOZD. Morali bi biti predočeni tu
di rezultati posameznega TOZD in 
dohodkovni odnosi, vse to pa bi 
prispevalo k veliko lažji odločitvi 
delavcev.«

Po vsej razpravi so prisotni so
glasno sprejeli naslednje sklepe:
T. Ugotavljamo, da v delovni orga

nizaciji! Tosama obstajajo vsi po
goji za nadaljnjo samoupravno 
organiziranost.

2. Glede na poročila vseh predsed
nikov OOS ugotavljamo, da po
litična situacija v Tosami še ni 
zrela za nadaljnjo samoupravno 
organiziranost.

3. Družbenopolitični aktiv Tosame 
predlaga, da se razprava o mož

nosti postopka za nadaljnjo samou
pravno organiziranost nadaljuje.

Silva Matko

kongresu ZSMS
Biti delegat na tako velikem 

zborovanju ni kar tako in zanima 
me, kako sam to občutiš?

Vsak kongres, pa tudi kongres 
Zveze socialistične mladine Slove
nije, ki bo ta mesec v Novi Gorici, 
naj bi bil predvsem ocena lastnega 
dela in konkreten dogovor za na-
(Nadaljevanlje na našlednji strani)
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daljno akcijo mladih. Kot delegat 
na kongresu se kar prijetno poču
tim, saj je to občutek zaupanja 
vseh mladih iz občine Domžale, ki 
so me izvolili. To pa še zdaleč ne 
pomeni, da je udeležba na kongre 
su nagrada za dosedanje delo v 
mladinski organizaciji, temveč le 
še večja obveza in dolžnost posa
meznega delegata, kar pomeni, da 
bomo vsi, ki bomo na kongresu, 
s še večjo zavzetostjo gtopili v ak
cijo za uresničevanje ddkumentov, 
katere bomo na kongresu sprejeli. 
Samo delo tistih treh dni, ko bo 
kongres trajal, bo naporno, saj nas 
po plenarni seji prvega dne čaka 
delo v komisijah, koder bomo mla
di s posameznih področij naše ak
tivnosti obravnavali specifično te
matiko. Mislim, da nam bo ta kon
gres dal realno sliko naše aktivno
sti in pokazal na vsa slaba pod
ročja dela, to je tja, kjer mladi 
kot enakovredna družbenopolitična 
organizacija nismo odigrali svoje 
vloge.

Če bi si postavil oceno delova
nja ZSMS v obdobju med kongre
soma, ne le v okviru delovne or
ganizacije, ampak občine Domža
le, bi bila ta?

Oceno dela Občinske konferen
ce Zveze socialistične mladine v 
občini Domžale smo mladi sprejeli 
že na programski in volilni konfe
renci v mesecu juniju. Ugotovili 
smo, da smo se organizacijsko do
bro konstituirali, da imamo v ob
čini, razen nekaj izjem, v vseh de
lovnih organizacijah, organizirane 
osnovne organizacije ZSMS. Ena
ko velja tudi za krajevne skupno
sti, šole, mlade kmetovalce. Veliko 
več problemov pa imamo pri Vklju
čevanju iv vrste Zveze socialistične 
mladine z mladimi, ki se združu
jejo v družbenih organizacijah in 
društvih. Ti mladi večinoma ne vi- 
dijno nobene povezave med aktiv
nostjo, ki jih združuje, npr. šport, 
modelarstvo, radioamaterji in ak
tivnostjo ZSMS. V to področje bo

mo brez enotne akcije vseh druž- 
benopolitičnih organizacij in članov 
ZK težko prodrli.

Toda samo dobra organiziranost 
še ni garant za kvalitetno vsebin
sko delo mladih v posamezni os
novni organizaciji. Kot pri drugih 
družbenopolitičnih organizacijah 
smo tudi mi še vedno prešibki na 
področju delegatskega sistema. Na
ši delegati še vse premalokrat za. 
stopajo stališče svoje baze, pa naj 
bo to v samoupravnih organih 
TOZD, KS ali pa celo v posamez
nem zboru občinske skupščine.

Velike uspehe smo v obdobju 
med kongresoma dosegli na podro
čju prostovoljnega dela mladih. Od 
udeležbe na republiških mladinskih 
delovnih akcijah smo tudi sami or
ganizirali tri občinske mladinske 
delovne brigade: BRDO 76, PEČE 
77, PEČE 78. Na tem področju so 
zelo aktivne tudi posamezne osnov
ne organizacije, ki so v svojih sre
dinah organizirale vrsto enodnev
nih delovnih akcij v proizvodnji, či 
ščenju okolice tovarne ali krajevne 
skupnosti, čiščenje in urejevanje 
počitniških domov in še bi lahko 
našteval.

V kongresnih dokumentih Zve
ze socialistične mladine Slovenije 
so zajete vse dobre in slabe strani 
družbenopolitične akcije Zveze so
cialistične mladine. Predvsem iz ti
stih področij, na katerih smo bili 
premalo prisotni, bodo Sledile kon
kretne akcije ZSMS po kongresu.

Stopimo v delovno organizacijo 
in tu poglejmo aktivnost mladine.

Kot član Osnovne organizacije 
Zveze socialistične mladine TOSA- 
MA, mislim, da smo lahko z aktiv
nostjo naše mladine v tem man
datu zadovoljni. Sicer bi bilo bolje, 
da bi to oceno dal nekdo drug, ki 
ni član 00 ZSMS. Ker pa ste me 
že izzvali, bi želel našteti samo ne
kaj konkretnih akcij OO ZSMS To- 
sama: Aktivno smo se vključili v 
razpravo družbenopolitičnih organi
zacij o pogojih za nadaljnjo samo
upravno organiziranost v delovni 
organizaciji Tosama; razpravljali 
smo o kongresnih dokumentih za 
10. kongres ZSMS, organizirali smo 
pohod na Veliko planino, srečali 
smo se z mladimi iz Senožeč, or
ganizirali enodnevno udeležbo na 
mladinski delovni akciji PEČE 78. 
Naš član OO ZSMS se je udeležil 
pohoda AVNOJ 78, 5 mladincev se 
je udeležilo MDA, aktivno smo se 
vključili v volitve samoupravnih 
organov, koder smo vključili mla
de delegate, izboljšali informiranje 
o delu naše 00 ZSMS v glasilu 
TOSAMA, organizirali izlet in še 
bi lahko našteval. Bilo je še veliko 
športnih srečanj, katere smo orga
nizirali (sami ali pa skupaj s KOOS. 
Vse to je le kratek izvleček iz ak
tivnosti mladih v Tosami. Z aktiv
nostjo mladih na splošno pa je pač 
tako, da niha. Velikokrat je temu 
vzrdk kadrovanje vodstva posame-
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zne 00 ZSMS. Mislim, da smo 
imeli pri izbiri vodstva 00 ZSMS 
Tosama sedanjega mandata kar 
srečno rOko in jim lahko izreče
mo vso pohvalo za trud in uspeš
no delo. S tem ne mislim, da delo 
prejšnjih mandatov ni bilo v re
du, kajti le na osnovi dela mladin
ske organizacije prejšnjih genera
cij lahko mladi danes dosegajo tak
šne rezultate v svojem družbeno
političnem delovanju in akciji.

O čem boš razpravljal kot de
legat na kongresu?

Na seji pripravljalnega odbora 
za izpeljavo javne razprave o kon
gresnih materialih za 10. kongres 
ZSMS, katerega sestavljamo pred
vsem delegati za kongres, smo se 
dogovorili, da vsak delegat pripra
vi razpravo. Jaz bom na kongresu 
delal v komisiji za družbenoeko
nomske odnose in sem za razpra
vo pripravil referat na temo: »Vlo
ga mladih pri nadaljnjem' uresni
čevanju zakona o združenem de
lu« — konkretno — pri nadaljnji 
samoupravni preobrazbi združene
ga dela. Za to temo sem se odločil 
predvsem tudi zaradi akcije, ki smo 
jo vodili v naši DO za nadaljnjo 
samoupravno organiziranje. Izhajal 
bom predvsem iz situacije v naši 
DO, iz poročila komisije pri Skup
ščini občine Domžale in skušal kon
kretno prikazati vlogo in mesto 
mladih pri uresničevanju Zakona o 
združenem delu in ustave.

Urednica

ZAHVALA
Ob smrti moje drage mame se 

vsem sodelavkam iz oddelka kon
fekcije zahvaljujem za denarno po
moč.

Stoja Slapnik
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(nadaljevanje .s 1. strani)

Stopedesetietnica 
tekstilne industrije 
na slovenskem
za spomenik spodobi odkrila naj- 
starejaš delavka, je talko spomenik 
tem rodovom kakor vsem, ki so 
prihajali za njimi in prispevali svo
je žrtve zato kar imamo danes. 
Lahko rečem, da je vsa Ajdovšči
na zaživela v prazničnem vzdušju, 
ki ga je najbolj povzdignil glavni 
govornik predsednik RS ZSS Vin 
ko Hafner s svojim govorom (ki 
je objavljen v časopisu Delavska 
enotnost dne 23. 9. 1978).

Tekstilni delavci, ki so z odre
kanjem pomagali graditi drugo in

dustrijo so z zadovoljstvom prislu
hnili ugotovitvi tov. Hafnerja, da 
bo tudi v prihodnje tekstilna indu
strija še kako pomembna, vendar 
pa... mora biti to visoko produk
tivna industrija, ki bo usmerjena 
na čim višjo dodelavo in vrednost 
svojih proizvodov ter čimbolj pri
lagojena potrebam domačega in tu
jega tržišča. Organizacije, ki tega 
ne bodo mogle zagotoviti, bodo mo
rale prenehati z delom oziroma se 
preusmeriti na drugo proizvodnjo.

Slavnemu govoru je sledil lep 
in kratek kulturni program.

Po kulturnem nastopu je ob 
mestnem obzidju sledil kulinarični 
nastop, ki je spodbudil nastanek 
mnogih pevskih zborov in zborči- 
čev, ki so nadaljevali svoj nastop 
še v kombiju vse do Domžal.

Viljem Dolanc

Sprejem 
tovariša TITA 
na Viru

Prav gotovo pri nas ni človeka, 
ki si ne želi, da bi vsaj enkrat v 
življenju ividel našega dragega pred
sednika, tovariša uta. V četrtek, 
7. septembra, smo po zvočniku sli
šali obvestilo, da bomo v soboto 
delali. Prvi trenutek je marsikdo 
negodoval, vendar se je po nadalj
evanju obvestila razvil živahen ko
mentar. »Tovariš Tito se bo peljal 
skozi Vir;« je bil najpogostejši sta
vek izrečen med delavci.

Zelo hitro je prišla sobota. Že 
zgodaj zjutraj je vladalo neko ve
selo vznemirjenje in vse je bilo v 
napetem pričakovanju. No, pa ima
mo res srečo, sem si mislit na av
tobusu. Ravno tekrat, ko pride to
variš Tito, imamo vso cesto preko
pano in da o pločnikih sploh ne 
govorimo, ker jih preprosto še ni. 
is-o pa sem na Viru izstopila, sem 
na moje veliko presenečenje ugo 
lovila, da je čisto drugače, kot je 
bilo prejšnji dan. Neverjetno, koli
ko truda lahko vložijo delavci v 
svoje delo, samo, da bi tovarišu 
Titu omogočili čim bolj ugodno vo 
žnjo skozi naselje. Cesta je bila le
po zakrpana,da ni bilo nevarnosti 
da bi avto po vsakih nekaj metrov 
poskočil kot se je to dogajalo prej.

Zelo težko smo pričakovali ma
lico, ki se je pričela ž ob 8. uri. Po 
njej pa smo bili še bolj neučaka
ni, saj se zadnji trenutki povsod 
najbolj vlečejo. Končno je napočil 
čas, ko smo zapustili delovna me
sta in odšli na cesto, da bi poča
kali na prihod tovariša Tita.

Zazvrstil smo se ob cesti in ži
vahno klepetali o tem, ali se bo 
peljal mimo počasi, ali bo samo 
švignil, ali bo v odprtem avtu in 
podobno. Najpogostejši so celo po
skušali napovedovati, da se bo pred 
Tosamo morda ustavil. Najprej 
smo se počutili nekako prazno, ko 
pa smo dobili tistih nekaj rož, da 
bi z njimi pomahali predsedniku, 
smo bili še boljše volje.

Vsepovsod so visele zastave in 
ljudje so skoraj panično hiteli sem 
ter tja. Razumljivo, saj niso mačje 
solze sprejeti predsednika. Najbolj 
nestrpni pa so bili gotovo otroci, 
saj je bil to za njih še posebno 
srečen dan.

Pripeljala se je kolona in ob 
navdušenem ploskanju so pred 
predsednikov avtomobil padale 
cvetlice. Vsakdo si je želel čimbolj 
razločno videti drag obraz, zato je 
bilo tudi malce prerivanja.

Kolona avtomobilov se je še 
prehitro odpeljala mimo in ostali 
smo spet sami. Na cesti so same
vale mnoge vrtnice, v naših srcih 
pa bo za vedno ostal spomin na ne
pozabno srečanje.

IZVRŠNI ODBOR ZDRUŽENJA TOZD TEKSTILNE INDUSTRIJE SLOVENIJE IZREKA OB PROSLAVI

150~letnica slovenske tekstilne industrije
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ZA' SODELOVANJE PRI ORGANIZACIJI PROSLAVE

V AJDOVŠČINI 
16. SEPTEMBRA 1978

IZVRŠNI ODBOR ZDRUŽENJA 
TOZD TEKSTILNE INDUSTRIJE
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Sklepi samoupravnih organov v septembru
SKUPNI DELAVSKI SVET je na
svoji 5. redni seji, 4. septembra 1978,
sprejel naslednje važnejše Sklepe:
1. Pri pregledu doseganj posamez

nih kriterijev — osnov za izra
čun deleža OD glede na delovno 
učinkovitost, je bilo za obdobje 
januar — junij ugotovljeno pov
prečno doseganje posameznih kri
terijev.
Predlog za povečanje osnov se 
je utemeljevalo predvsem zara
di povečanja cen našim izdelkom 
v povprečju 12%, zelo slabo do
seganje letnega plana v obdob
ju prvih šestih mesecev 1978 ter 
zaradi izredno visokega dose
ganja posameznega kriterija — 
osnove za izračun deleža.
Nove osnove še vedno omogo
čijo pri enakem delu kot v pr
vem polletju 1978 po vsakem 
kriteriju možno 12 % doseganje.

2. Tov. Bizilj Franc je postavljen 
na delovno mesto vodja gasil
cev. Služba varstva pri delu in 
zavarovanja pa je predlagala, da 
se ga pošlje na diferenoialni te
čaj za pridobitev naziva kvalifi
cirani gasilec.

3. V skladu z določili samouprav
nega sporazuma o ustanovitvi 
Samoupravne stanovanjske skup
nosti občine Domžale, ig skup
ščina imenovane skupnosti 23. 
junija letos predložila v razpra
vo kandidatno listo za Komisi
jo občinske samoupravne stano- 
vanjiSke Skupnosti, katero so čla
ni potrdili.

4. Skupni delavski svat je obrav
naval pritožbi. Tov. Cerar Fra
ncka se je pritožila na sklep od
bora za splošne zadeve, kateri ji 
je zavrnil prošnjo za dodelitev 
stanovanjskega posojila.
Tov. Lisjak Marjete se je prav 
tako pritožila na sklep odbora 
za splošne zadeve, v katerem je 
navedeno, da se tov. Lisjakovi 
odobri posojilo in ga lahko ko
risti takrat, ko že izprazni sta
novanje last Tosame, do 15. 10. 
1978.

5. Samoupravni sporazum, ki je 
predložen na podlagi Zakona o 
deviznem poslovanju in kredit
nih odnosih s tujino obravnava 
zlasti usmeritev, merila in pos
topke v zvezi z uresničevanjem 
pravic do dodatnega zadolževan
ja v tujini v letu 1978 in pravic 
do kreditiranja tujine. Okvirno 
je določen znesek dodatnih za
dolžitev, ki jih člani lahko do 
konca leta uresničijo, pri čemer 
najemajo kredite OZD združe
ne v SIS za železniški in luški 
promet, elektrogospodarstvo, re
publiška skupnost za ceste. Člani 
delavskega sveta so ga sprejeli 
m podpisali.

6. Od 1. 6. 1978 prodaja za široko 
potrošnjo in apoteke,Ny mestu 
Zagreb zastopa ing. Prstec Da
rinka. Dosedanji predsednik ing. 
Prstec Štef zastopa prodajo v 
veledrogerijah v Zagrebu in vseh 
ostalih kupcev svojega področ
ja. Vzporedno s to spremembo je 
določen tudi nov plan prodaje 
področja.
Zato veljajo:
Od 1. 6. 1978 do 30. 6. 1978 provi
zije za:
— ing. Prstec Štef 0,36%
— ing. Prstec Darinka 0,34%

GOSPODARSKI ODBOR je na 
svoji 4. redni seji, dne 21. septem
bra sprejel naslednje pomembnejše 
sklepe:
a) generalnega direktorja, tov. Ba- 

jeca Slavka se zadolži, da do pri
hodnje seje pripravi poročilo o 
programih dela v DSSS in sicer 
katere naloge niso bile izvršene 
in zakaj niso bile.

b) Ekonomsko planski sektor se 
zadolži, da v gospodarskem na
črtu za prihodnje leto bolj real
no planira na področju prodaje, 
proizvodnje in novih artiklov.

c) Strokovni kolegij in strokovne 
službe naj bolj resno pristopijo 
k obravnavi nadaljnjega razvoja 
TOZD Filtri in podajo poi/očilo, 
kaj je na tem področju že nare
jenega.

d) Splošno kadrovski sektor naj iz
vrši zasedbo delovnega mesta vo
dje konstrukcijske službe in po
jasni, zakaj še ni zasedano.

2. Na predlog komisije za inovacije 
je gospodarski odbor zavrnil pre
dlog št. 60 predlagatelja tov. Per- 
nuš Janeza za predlog transpor
tnega traku za odvoz mimosept, 
vir vložkov in molny nočne ple
nice in predlog št. 62, predlaga
telja tov. Klopčič Avgusta, ki se 
nanaša na spremembo pakiranja 
konfort vložkov in vrečk.

3. Nadalje je gospodarski odbor po
trdil cene za gozdarske apoteke. 
Cene veljajo s 21. septembrom 
1978 dalje.
Potrdil je ceno izvrševanja uslug 
osnovanja in škrobljenja art. 365 
— BINE, za Tekstilni šolski cen
ter Kranj.

DELAVSKI SVET TOZD SANITE 
TA

1. V 15-dnevno javno razpravo se 
daje pravilnik o delovnih razmer
jih, kateri celoto zajema zadeve 
iz delovnih razmerij: sklenitev 
delovnega razmerja, pravice in 
dolžnosti ter odgovornosti delav
cev, varstvo pri delu- izvirajoče 
iz delovnih razmerij, odgovornost 
za delovne obveznosti, prenehan
je delovnega razmerja in varst

vo pravic delavca.
Morebitne pripombe v javni raz
pravi sprejema splošno kadrov
ski sektor.

2. V 15-dnevno javno razpravo se 
daje tudi dopolnitev Akta o or
ganizaciji, sistematizaciji delov
nih mest in odgovornosti in si
cer se akt dopolni z naslednjimi 
delovnimi mesti:
— vzdrževalec strojev I. v pri

pravljalnici
— pomoč nik vodje vlaknovinske- 

ga oddelka
— upravi j alka mostnega sekal- 

nega noža
— pomočnica upravi j alke most

nega sekalnega noža
3. V skladu z nakupom tkalskih 

avtomatov, je potrebno prilago
diti obstoječe energetske vire. 
Komprimiran zrak, ki se bo po
treboval pri novih statvah kot 
podajalec votka, je v tem oddel
ku na razpolago v premajhnih 
količinah.
Celotna preureditev energetskih 
virov za priključek 70 statev na 
dovod zraka in elektrike je ocen
jen na 500.000 din. Predvideva 
se da bodo vsa preureditvena pri- 
prapravljalna dela zaključena v 
mesecu septembru in oktobru 
ter bodo pričeli z montažo tkal
skih avtomatov konec oktobra. 
Delavski svet TOZD Saniteta je 
sprejel sklep, da se odobrijo 
ta sredstva za preureditev ener
getskih virov v skladu s tehno
loškimi zahtevami tkalskih av
tomatov, odobrijo pa se tudi 
stroški montiranja.

4. DelavSki svet je odobril nakup 
4 rabljenih mikalnikov v pre
dilnici Klanjec.
Na predhodno preurejenih mikal- 
nikih bi lahko izdelovali primer
no kvaliteto vate, kar bi bilo za 
nadaljnjo modernizacijo mikan- 
ja v mikainici zelo zanimivo. 
Predilniški mikalniki so manjši 
in imajo večjo zmogljivost v pri
merjavi z mikalniki BEFAMA. 
Za mikanje vate so uporabljivi 
mikalniki, ki so izločeni iz pro
cesa v predilnicah, kar predstav
lja nizke nabavne stroške.

5. Na drugi redni seji je delavski 
svet sprejel sklep o nakupu 3 in
dustrijskih šivalnih strojev.
V času izbire šivalnih strojev, 
je bila proučena možnost upora
be šivalnih strojev od domačega 
dobavitelja, zato je delavski svet 
sprejel sklep, da se namesto 3 
kom šivalnih strojev v vrednosti 
120.000 din nabavi 6 kom v skup 
ni vrednosti 107.400 din.

6. Delavski svet je odobril izdela
vo dveh transportnih vozičkov 
v lastnih delavnicah za potrebe 
pripravljalnice, tkalnice širokih

(nadaljevanje na 6. strani)
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Večamo se — vedno več nas je in s tem seveda tudi več avtomobilov na 
tovarniškem parkirnem prostoru. Z malo več reda pri postavljanju avto
mobilov bi se sedanje drenjanje na parkirišču zmanjšalo pa še za kako 
vozilo bi ostalo prostora.

tkanin in tkalnice ovojev. Prevoz 
bo potekal od škrobilnega stroja 
do stojal in strojev.

7. Na predlog komisije za kadre in 
komiteja občinske konference 
ZKS Domžale, je bila v srednjo 
politično šolo pri centralnem ko
miteju ZK Slovenije v Ljubljani 
sprejeta tov. Drčar Marta.
V zvezi s tem je delavski svet 
sprejel sklep, da se tov. Drčar 
Marti odobri šolanje na srednji 
politični šoli pri CK ZK Sloveni
je v Ljubljani.

DELAVSKI SVET TOZD FILTRI

1. V zvezi s premalo številom de
lovne sile, je delavski svet spre
jel sklep, da se za potrebe od
delka za določen čas sprejmejo 
3 delavke za dobo 3 mesecev s 
kasnejšo premestitvijo v TOZD 
Saniteta.

2. Tov. Krizmanič Majda in tov. 
Kvas Ani sta zaprosili samoup
ravni organ za odobritev enoiz
menskega dela samo v dopoldan
ski izmeni, ker nimata preškrbje- 
nega otroškega varstva v popol
danskem času.
Tov. Krizmanič Majda in tov. 
Kvas Ani se odobri enoizmensko 
delo v dopoldanskem času za 
dobo 1 meseca, da si v tem času 
preskrbita otroško varstvo v po
poldanskem času.

3. V zvezi s stanjem likvidnosti v 
TOZD Saniteta je delavski svet 
TOZD Filtri sprejel sklep, da se 
TOZD Saniteti odobri kredit din 
6.000.000 z obrestno enako me
ro kot jo plača TOZD Filtri pri

Banki Domžale.
TOZD Filtri najame kredit za 
pripravo izvoza din 6.000.000 po 
6 % oz. po obrestni meri po skle
pu Banke.

Silva Matko

iszjzszsiisinspjzsisirisirisisznriszsiszsisiLnjznjzizsifEszszsiszririsiszszsiizrisiuzszsiszjzsisiszizriizizsisznrinJtJZsziZJzsuiszriszszszsiszsisu

Razgovor z upokojenko
V tkalnici ovojev se je zopet 

zmanjšalo število sodelavk, ki so 
dolga leta delale skupaj. Petintri
deset let delovne dobe je imela 
Zdravka SANKOVIČ, tiha in vesela 
delavka.

Ko sem prišla k njej, se ji je 
zbudil vnuček Bori, živahen, zdrav 
fantič. Takoj sem vedela, da mi ni 
treba vprašati kaj jo doma najbolj 
zaposluje.

Zdravka ni imela veselega otro
štva. Za osem otrok je že zelo kma
lu morala skrbeti le mama. Ko ji 
je bilo komaj trinajst let, je bila 
izseljena v Nemčijo. Njena prva 
zaposlitev je bila v rojstnem kraju, 
v Slovenski Bistrici. V tovarni pe
rila je delala šest let, nato so jo 
z nekaterimi poslali na vir, v ta 
kratno Kocijančičevo tovarno. Sem 
pa se je priselila 1951. leta in vse
skozi delala v naši tovarni, v tkalni
ci ovojev.

»Ko sem ze zaposlila, nisem po 
znala ljudi, zato sem bila bolj tiha 
in otožna, morda tudi bolj vase za
prta. Nikoli se nisem prepirala, kaj
ti svet me je naučil življenja. S so
delavkami sem se lepo razumela. 
Vedno pride vse mogoče vmes, to
da na malenkosti ne smeš gledati.

Saj človek ne misli vedno tako kot 
reče. Zato sem lahko s sodelavkami 
in sodelavci prebrodila vsa ta leta 
kar je bilo dobrega in hudega.

Vedno sem imela dovolj skrbi, 
o katerih pa nisem rada govorila. 
Ko sva z možem gradila hišo, je 
bilo treba gledati na vsak dinar 
in vsako prosto uro pomagati, da 
je gradnja hitreje napredovala.«

Tudi sedaj je Zdravka bolj tiha, 
morda še bolj kot včasih.

Končno sem imela zaključno 
spričevalo v žepu in lahko sem obe
sila šolo na kilin. Kar težko sem 
verjela, da so za mano vsi dnevi 
vsakdanjih »šolskih« skrbi in učen
ja. Zadnje počitnice v življenju sem 
preživela na morju in resnično sem 
uživala ob misli, da sem ekonom
ski tehnik.

Vendar vse lepo prehitro mine 
in tudi moje počitnice so. Hočeš 
— nočeš sem morala začeti misli
ti na zaposlitev. Toda kam naj 
pošljem prošnjo? Kje imam mož
nosti, da me bodo sprejeli? Taka

»Največje veselje, katerega sem 
imela, mi je bila hčerka Nada. To
liko sva govorili in načrtovali za 
prihodnost. Kako sva se skupaj ve
selili rojstva njenega sina, mojega 
vnuka. Sedaj mi je ostal le Bori, 
v katerem vidim svojo hčerko. Vča
sih sem veliko pletla in vezla, sedaj 
pa nimam več časa in volje.«

Vem, da Zdravki v njeni žalos
ti ni mogoče pomagati, lahko ji le 
zaželimo, da bi bila še dolgo let 
zdrava in bi lahko s svojim možem 
vzgajala vnučka.

in podobna vprašanja so mi rojila 
po glavi, dokler se nisem dokonč
no odločila za TOSAMO. Napisala 
sem prošnjo, priložila spri&valo in 
čakala kaj bo.

Kako so bili dolgi dnevi priča
kovanja, pa vendar, dobila sem ob
vestilo, da me vabijo na razgovor 
zaradi zdravniškega pregleda. Ka
ko sem bila vesela! Komaj sem ča
kala, da pridem v tovarno, saj sem 
jo do sedaj poznala samo od zu
naj.

Graiš Sonja

Prva zaposlitev
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Vloga sindikatov v 
predkongresni dejavnosti
prispevek delegatke za
9. KONGRES ZSS

Zveza sindikatov Slovenije je 
zrasla iz predvojnega revolucionar
nega gibanja slovenskega delavske, 
ga razreda. Če nam je poročilo o

delu ZSS kazalo po katerem lahko 
pogledamo koliko aktivni smo bili 
mi v tem obdobju, ugotovimo, da 
na nekaterih področjih še pomanj
kljivo delujemo (delegatski sistem, 
medsebojni odnosi, dohodkovni od
nosi in družbenoekonomski polo
žaj delavcev v združenem delu).

Javna razprava ni bila usmerje
na v dokumente temveč v reševa
nje obstoječih problemov znotraj 
OOS.

Obravnavali smo lastne proble
me in pomanjkljivosti, ki so se in 
žaj delavcev v združenem delu).

Sindikat je dolžan, da bo s svo
jimi člani nenehno utrjeval vlogo 
in položaj delavcev v družbenoeko
nomskih odnosih in v političnem 
sistemu socialističnega samouprav
ljanja. Doseči moramo, da bo sa
moupravni sporazum o združeva
nju delavcev v temeljni organiza
ciji postal dejanska podlaga na ka
teri vlogo delavca, da bo z osebnim 
izrekanjem odločal o vseh svojih 
pravicah. Delavec se mora odloča

ti o svoji prihodnosti na osnovi re 
sničnih podatkov in dejstev, ker 
samo v tem primeru bo lahko od- 
ločal o prihodnosti, kot resnični 
samoupravljalec in "dober gospo
dar. Naj zaključim z dejstvom, da 
smo sodelavci pričeli reševati na
še probleme na pravem mestu s 
tem, da si uredimo dohodkovne 
odnose in s tem deločamo vsake
mu mesto, kjer je najbolj uspešen 
in je njegov delež pri ustvarjanju 
skupnega prihodka največji.

Vasilija Florjančič

Aktivnost mladih
Mladi na 
Veliki Planini

Tokrat nas je lepo vreme povedlo 
na Veliko planino. Žal ni med na- 
n11 prijaznih kolegov iz Senožeč, ki 
so nam obljubili, da nas bodo obis
kali.

Za morebitni mraz smo se prip
ravili že v avtobusu, kjer smo se 
v veliki gneči tako ogreli, da nas 
ves dan ni več zeblo.

Ko smo z gondolo prispeli na 
yrh, smo se odpovedali sedežnici 
m odšli peš proti vrhu. Utaborili 
smo se na prijaznem kotičku na- 
sm gora in za en dan skalili skri
vnostno tišino. Ogenj je kmalu za

gorel, seveda smo kot zmeraj naj
prej poskrbeli za svoje želodce, ki 
so se že začeli oglašati.

Sreča pa taka — kar dva ku
harja smo imeli s seboj. Kmalu je 
zadišalo kot vsak dan v Tosamini 
menzi v času malice. Naši kuharji 
pa res niso od muh.

Tisti, ki, so bili to pot na Veliki 
planini, so doživeli svoj »krst«, ki 
ni bil nič kaj prijetna zadeva. Če 
novi član naše gorske druščine, ni
ti njegov »boter« nista pravilno 
odgovorila na zastavljeno vprašan
je, sta jih pošteno dobila z vrvjo 
po zadnji plati. No pa sta oba po
zabila na bolečine, ko sta si po 
končanih ceremonijah končno le 
lahko poplaknila suha usta.

Krave niso bile nič kaj navdu
šene nad našo druščino. Vsaka nas 
je le postrani pogledala in odšla 
svojo pot misleč: le kaj se smejite, 
saj ni ničesar smešnega. Tako se 
najbrž smejite vi, ki berete in si 
mislite: Oh, ta mladina, kako je 
neresna! Se bomo poboljšali, ob
ljubimo!

Dan se je počasi prevesil v po
poldne in čas je bil, da pospravimo 
svoj tabor in se odpravimo do go
ndole. Še en vriSk, pozdrav našim

goram in odpravimo se po strminah 
navzdol.

In zdaj smo spet doma in s pol
no paro naša pljuča spet vdihava
jo »svež« domžalski zrak.

Avbelj Julijana

Obisk
v Senožečah

Vsi gotovo veste za Senožeče, 
saj je tam tekstilna tovarna, ki nam 
tke gazo. V svojem programu smo 
si zadali nalogo, da znova naveže
mo oziroma utrdimo tesnejše sti
ke z 00 ZSMS tekstilne tovarne 
Senožeče. Ponudila se nam je prva 
priložnost, kajti tamkaj šni mladi 
so nas povabili na prijateljsko sre
čanje.

No čakajte, takoj bom povedala, 
kako je bilo kar lepo po vrsti.

Bili smo bolj majhna družba. 
Spraševala sem se ali nas je res 
tako .malo mladih v Tosami? Kon
čno smo se le vsi zbrali in naši šo
ferji so nas varno in hitro pripel
jali do Senožeč. Kmalu smo se lah
ko seznanili z našimi gostitelji — 
prijazni ni kaj!

Fantje so se že pripravljali za 
igranje nogometa. Kmalu so se z ne-
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Občinsko gasilsko tekmovanjeutrudljivo ihto zapodili za žogo. 
Senožeški fantje se niso hoteli pre 
dati, naSim pa se ni hotelo posre
čiti, da bi žoga večkrat obtičala v 
golu. Na koncu smo jim morali pri
znati premoč. No, če že nismo zma
gali v nogometu smo pa imeli s se- 
Doj »sodnika«, ki je bil več kot pro
fesionalec. Višaj za nas gledalce, ki 
smo se komaj sproti smejali nje- 
goviim sodnišlkim umetnijam, igral
ci pa tako vneti, da bi gotovo prej 
kdt žoga prispeli v gol, če ne bi 
dovolj nitro odnesel pete.

Na vrsti je bilo vlečenje vrvi. 
Na tihem smo si mislili: le čakajte, 
zdaj vas pa bomo »namazali« in 
pri tem na skrivaj pogledovali Fran
cijeve močne mišice. No, pa smo 
res končno prišli na svoj račun. 
Najbrž res po zaslugi Francija, ki 
je s svojo močjo z tanko to držal 
konec vrvi, da so Senožečani vse
lej pokazali soncu podplate.

Na svoj račun so prišli tudi na
ši želodci. Kotleti in čevapčiči so 
bili kmalu nared. Naš kuhar Mar
tin pa ne bi bil pravi kuhar, saj 
brez kuhalnice in ni bilo dolgo, ko 
tudi na srečanju ni mogel zdržati 
se je sicer brez predpasnika že mo
tal okoli ognja in notel pOkazati 
svoje kuharske sposobnosti. Seveda 
je Pilo poskrbljeno tudi za smeh in 
dobro voljo. Oglasila se je tudi pe
sem, pomagali so glasovi harmoni
ke, da so nas nekatere zasrbeli pod
plati.

Kazalec pa se je neutrudno s 
preveliko naglico pomikal dalje in 
morali smo se posloviti od prijaz
nih gostiteljev, seveda z obljubo, 
da se kmalu spet dobimo.

ZAHVALI

Vsem sodelavkam in sodelav
cem iz oddelka filtrov, prav tako 
tudi vsem iz avtomatske tkalnice 
se najlepše zahvaljujem za daro
vano cvetje na grob mojega mo
ža Staneta. Hvala tudi za denarno 
pomoč.

Zahvaljujem se za vse tudi de
lovni in sindikalni organizaciji ter 
oktetu TOSAMA za lepo odpete ža- 
lostinke.

Hvala vsem, ki ste ga spremili 
na zadnji poti.

Jelka Volčini

Ob boleči izgubi najine mame 

MARIJE MERKUŽIC

se iskreno zahvaljujeva vsem, 
ki ste jo spremili na zadnji poti, 
posebno pa še sodelavcem iz vlak- 
novinskega oddelka in sodelavkam 
iz obeh konfekcij za darovano cvet
je in ostalo pomoč. Lepa hvala tu
di oktetu Tosama za ganljivo zape
te poslovilne pesmi.

Sinova Jože in Marjan

Kaj pomeni, da v občini Dom
žale tekmuje 78 desetin z gasilski
mi napravami? To je tekmovanje, 
kdo boljše in hitreje obvlada gasil
ske veščine, s katerimi se mora 
spoprijeti sleherni občan ali dela
vec TOSAME ob stihiji, kakršno 
povzroči požar.

Na dvodnevnem tekmovanju v 
Dobu, na travniku blizu cerkve, so 
dokazovali svojo sposobnost in se 
merili kdo bo hitrejši in bolje o- 
pravil dano nalogo, pionirji od 10. 
leta naprej, pa odrasli vse tja do 
80. leta starosti. Vmes pa mladinci 
mlajši člani, starejši člani in ve
terani, pa da ne pozabim omeniti 
tri ženske desetine. Žal, Tosaminih 
delklet ni bilo med njimi.

TOSAMO je po premoru, z ob
jektivnimi razlogi, zastopala dese
tina, katero pozna sleherni pozna- 
valecc gasilskih tekmovanj. Pred 
tem smo imeli le kratkotrajne pri
prave, da smo v bistvu spoznali le 
novitete, katere je uvedla gasilska 
zveza.

V nedeljo, 3. septembra smo se 
zbrali pred tovarno, da smo se 
skupno odpeljali z gasilskimi kom
bijem na tekmovanje. Urni kazalec 
se je že pomikal na 12. uro, ko smo 
pričeli s prvo panogo. V napad z 
ROSENBAUER-jevo črpalko.. se

salne cevi, tlačne B in C cevi, ga
šenje z aparati, naveze, ročniki, 
voda — stop! Na sporedu je bil še 
štafetni tek čez ovire 350 m. Pre
tekli smo kot le malokatera ekipa. 
Skupni seštevek točk ali sekund 
nas je uvrstil na zelo solidno 2. 
mesto skupine starejših članov, ka
terih ekipa ima povprečje 32 let. 
Res je tudi, da je med najmlajšim 
in najStarejšim članom TOSAMI- 
NE ekipe razlike 16 let.

Po končanem tekmovanju smo 
se skupaj s tov. Biziljem in tov. 
Maroltom domenili oz. ugotovili, 
da ekipa še ni za staro šaro. Pre
pričani smo, da bodo naslednje le
to TOSAMO zastopale tudi dekleta 
in mlajši člani.

Dodal bi še, da bomo s tov. Bi
ziljem, ko se februarja 1979 vrne 
iz poklicne šole, bagotejši v pre
ventivi, saj to v TOSAMI ne sme 
več biti kamen spotike.

O gasilstvu in problemih bi se 
še dalo pisati, pa naj bo zdaj do
volj. Postavil bi le vprašanje kdo v 
TOSAMI je dolžan vgrajati mlade 
kadre IGD? V delovni organizaciji 
se namreč ne more delati brez po
moči tistih, ki so za delo plačam.

Z gasilskim pozdravom — na po- 
moč!

Predsednik IGD TOSAMA: 
Franc OSOLIN
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Osebne vesti
Rojsni dan praznujejo od 12. 10. do
11. 11. 1978

TOZD SANITETA

Konfekcija

24. 10. Avbelj Kristina, 12. 10. Be- 
raus Tončka, 19. 10. Cajhner Ivica, 
2. 11. Drešar Pavla, 13. 10. Marič 
Cveta, 25. 10. Kreč Mihela, 4. 11. 
Kotnik Milena, 7. 11. Lajevec Kris
tina, 10. 11. Pogačar Vika, 6. 11. Flo
rjančič Vasilija, 21. 10. Kočar Zden
ka, 3. 11. Kofol Anka, 4. 11. Peru- 
šek Marija, 30. 10. Sobočan Ani,
16. 10. Javornik Martina, 3. 11. Raz
potnik Stanka, 12. 10. Žavbi Justi
na, 30. 10. Lamberšeik Nives, 7. 11. 
Petrušič Marija

Mikalnica

17. 10. Prvinšek Stane, 8. 11. Gor
jup Martin, 1. 11. Černelč Joži 9.
11. Fuks Martina, 13. 10. Jenko Me
tka, 22. 10. Kovač Urška, 28. 10. Mav
sar Marija, 9. 11. Pervinšek
Joži, 24. 10. Urankar Ivanka
11., 21. 10. Vidergar Marija,
12. 10. Svetim Vinlko, 22. 10.
Erberžnik Nada, 31. 10. Korant Ja
kob,

Belilnica

27. 10. Brdajs Franc, 16. 10. Kol
bl Martin, 16. 10. Urankar Pavel

Tkalnica ovojev

20. 10. Kušar Nežka, 29. 10. Pe 
terka Anton, 31. 10. Prelovšek Ma
nja, 26. 10. Merenk Benjamin

Pripravljalnica

20. 10. Koderman Ivanka,

Avtomatska tkalnica

8. 11. Cerar Marija, 4. 11. Pirc 
Brane, 14. 10. Zemljarič Rezka, 29.
10. Rojc Olga,

Vlaknasti oddelek

13. 10. Kavčič Milan

tozd filtri

27. 10. Banko Vida, 27. 10. Ce
rar Fani, 26. 10. Cerar Franc, 29. 
10. Urbanc Ida, 7. 11. Hribar Mira,
18. 10. Ravnikar Ivartka, 7. 11. Zu
pančič Miran,

D S S S
Uprava

26. 10. Berlec Vladka, 1 . 11. Cen- 
-i 14- 10. Demšar Rezka, 30. 

10. Domitrovič Vanda, 13. 10. Klo

pčič Stanka, 27. 10. Presekar Mari
ja, 26. 10. Prosenc Darinka, 12. 10. 
Dogan Marija

Komerciala

16. 10. Dernulec Urška, 4. 11. Je
rman Joži, 6. 11. Lenček Stane, 25.
10. Kovič Ivan, 19. 10. Pervinšek 
Marjan

Pomožni obrati

13. 10. Klopčič Stane, 14. 10.
Kern Stane, 19. 10. Kušar Franc, 6.
11. Kokalj Milan

POROČILI SO SE:

Piskar Niko 
Kofol Anka
Gros Breda — CERAR

RODILI SO SE:

Hafner Marjanu in Mojci — hči
Cerar Martini — hči
Prašnikar Tonetu in Ani — sin
Keršič Emi — sin
Kodba Fani — sin
Stopar Mariji — sin
Verbič Marinki — sin

TOSAMA

PRIŠLI V DELOVNO ORGANIZA
CIJO:

Pervinšek Marjan — KS 
Cerar Anton — EPS pripravnik 
Nemec Aleksander — vajenec 
Rems Janez — vajenec 
Rožič Zdravko — vajenec 
Cerar Marko — vajenec 
Kremič Marko — vajenec 
Pirnat Milena — konfekcija pripra
vnik
Rožič Jože — KS 
Jamnik Janez — FS 
Križman Nada — konfekcija 
Urbanija Tončka — pripravljalnica 
Jug Andrej — tkalnica ovojev 
Marinček Marica — filtri 
Orehek Tatjana — filtri 
Zalaznik Marija — filtri 
Švare Sonja — filtri 
Pivec Peter — filtri 
Kromar Nevenka — mikalnica 
Kraševec Nada — mikalnica 
Urankar Sonja — mikalnica 
Gregorič Bojan — filtri 
Zajc Branislav — mikalnica

Vrečar Mira — mikalnica 
Keržan Peter — tkalnica ovojev 
Kavka Marija — filtri 
Lenšek Marta — mikalnica 
Prašnikar Ivanka — mikalnica 
Ozmec Marjeta — mikalnica 
Stegnar Marija — filtri 
Kolenko Antonija — mikalnica 
Petrušič Marija — konfekcija 
Grošelj Marjeta — filtri

Št. 10 — oktober 1978

ODŠLI IZ DELOVNE ORGANIZA
CIJE:
Čebulj Janko v JLA 
Farlič Heda sporazumno 
Sankovič Zdravko upokojena 
Grilj Jolanda sporazumno

Nasmejmo se!
Srečam dva, ki sta ravnokar po- 

malicala. To sta Petrček in Nežka. 
Petrček, velik, postaven, fejst fant 
kot se šika, Nežka pa majhna. Pe
trček je zadovoljen, nasmejan, za
to ga vprašam: »Kaj si pa tako 
vesel?« Pa mi odvrne: »Kaj ne bi 
bil vesel. Tako sem se najedel, da 
še vsega pospravil nisem. Gotovo 
sem se za en kilogram zredil.« Než
ka pa otožna: »Kaj pa ti? Oh, veš, 
mene pa kuharček pogleda, pa mi 
vrže najmanjši kos mesa. Na, to 
je zate, saj si tako majhna in ne 
boš več zrasla! In kaj potem ne 
bi bila otožna? Shujševalno gotovo 
ne bom potrebovala!« Nadaljujem 
pot z radovednostjo, kaj ndki bo 
meni vrgel kuhar na tas.o? Oh, isto 
kot Nežki. Majhno bedro. Pa sem 
si mislila, da sem vendar tudi jaz 
majhna, kaj pa še hočem.

Po končani malici poiščem Než
ko in ji rečem: »Nežka, kaj se pa 

iduješ nad malico, zadovoljna bo
di, da ti ni treba v bolnico. Pe
ter bo pa moral iti. Veš, preveč se 
redi.« »Ja, kako pa ti to veš?« »Sli
šala sem! Veš, ko čakamo v vrsti 
na malico, slišiš vse mogoče stva
ri. Hitreje čas mine, pa še zebe 
reč ti ne smem povedati, preveč 
clepetava si. Ti — življenjski stro- 
te ne, če kakšno vročo slišiš.« »Si 
še kaj slišala?« »Še, še, samo pre- 
>ki se bodo povišali.« »še kaj sli
šiš, se bodo tudi plače?« »Kaj pa, 
saj ni denarja.« Nežka se zopet 
spomni na Petra. »Oh ti revež, bo 
gotovo dolgo v bolnici?« »Veš da 
bo! Preveč jesti ni dobro, moraš 
Skrbeti za linijo, pa za zdravje. 
Tosama nima zdravnika da bi te 
pozdravil.«

Nežka se veselo nasmehne in po
hiti na delo. Nič več ne tarna. Tar
nal bo Peter, ko ne bo več sedel k 
tako obilni malici v Tosami.
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Oddih
Ko prišli smo v Banjole, 
nas sonce je pozdravilo:
»Dobro se imejte
in dobro pijte in se veselite!
Sinje morje nas povabilo:
Vsi kopajte se radi, 
da z ogorelo barvo se veselili bo
ste!

Ko oddih naš je potekel 
smo domov se odpeljali, 
vsi veselo smo čebljali, 
da oddih smo preživeli, 
ker smo si ga vsi želeli!
GAŠPER

Zahvaljujem se organizaciji 
ZB Tosama, ki mi je omogoči
la 10-dnevni oddih v Banjolah.

Ob enem želim celotnemu ko- 
kolektivu mnogo uspehov pri na
daljnjem delu.

Nagradna
križanka

IZID KRIŽANKE

V nabiralnikih »Tosame« smo ta 
mesec nabrali le 15 rešenih kri
žank, od katerih so bile 3 nepra
vilno rešene.

Žreb je nagrade dodelil:
1. nagrada — FUKS Martini, TOZDgan
2. nagrada LUKANC Tončki — 

TOZD Saniteta
3. nagrada LEKAN Franaki — DS 

SS.
V prihodnje želimo, da so na

biralniki bolj polni!

Izdaja: TOSAMA 
Uredniški odbor:

Franc Arnuš — OOZK 
Franc Kerč — KOOS 

Janez Kerč — OZSM 
Jože Podpeskar — dipl. ing. 

Mojca Jarc, Julijana Avbelj, 
Martin Kos

Tone Stare — fotograf 
Marija Presekar — korektor 

Dušan Borštnar
Glavni urednik:
Vladka Berlec

Dopisujte 
v Tosamo!

SLAPAR GAŠPER Uredništvo


